741 Где Божий Дух в сердцах

- 1. Where Holy Spirit lives in hearts, There happiness descends, Unites the people of the world, Both enemies and friends.
- 1. Где Божий Дух в сердцах живёт, Там счастье! Там любовь Не только милых обоймёт, Но также и врагов.

Refrain

O Lord, Your love, please send to them, Let love and peace shine on their way, And make the two as only one, So glory be to You each day.

Припев

Твою любовь, Господь, пошли, Любовью той их озари. Соделай так из двух одно, Чтоб имя славилось Твоё.

- 2. Where God's love reigns abundantly, There's peace, no strife is there; The Lord protects them faithfully, No other one need care.
- Где Божия любовь царит,
 Там мир, там нет вражды.
 В опасностях Господь хранит,
 И нет ни в чём нужды.

Refrain

O Lord, Your love, please send to them, Let love and peace shine on their way, And make the two as only one, So glory be to You each day.

Припев

Твою любовь, Господь, пошли, Любовью той их озари. Соделай так из двух одно, Чтоб имя славилось Твоё.

- Where God's love dwells in people's hearts,
 That nation is at peace;
 Since God is ruling in their lives,
 There's happiness complete.
- 3. Где Божия любовь царит, В народе иль в семье, Где жизнью Бог руководит, Лишь счастье там вполне.

Refrain

O Lord, Your love, please send to them, Let love and peace shine on their way, And make the two as only one, So glory be to You each day.

Припев

Твою любовь, Господь, пошли, Любовью той их озари. Соделай так из двух одно, Чтоб имя славилось Твоё.